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Van de redactie 
 
Afgelopen weekend was het open monumentendag. Ook het bekendste 
monument van Lijnden, de voormalige katholieke kerk, was te bezichtigen. Deze 
gelegenheid was voor de Dorpsraad Lijnden het moment om een lang 
gekoesterde wens in vervulling te laten gaan. Want het is nu weer mogelijk om de 
kerkklok te luiden bij speciale momenten  (uiteraard tegenwoordig meestal bij een 
uitvaart). Op afstand is de klok in werking te zetten.  
Onder grote belangstelling is zaterdag 12 september de klok weer in ere hersteld.  
 
Voor de vele belangstellenden was dit een kans om de kerk van binnen te kunnen 
bekijken. Vorig jaar kon dat al eens bij de open dag die georganiseerd was door in 
de kerk gevestigde bedrijven. Opnieuw bleek dat veel mensen nieuwsgierig zijn 
naar het resultaat van de renovatie van dit monumentale pand.   
En niet zonder reden! Het is fascinerend  om te zijn hoe er een efficiënte werk-
ruimte is gecreëerd middels vier verschillende werkvloeren. In de kerk komen oud 
parochianen (en veel (oud) dorpsgenoten) natuurlijk nog vele herinneringen tegen. 
Wie dit jaar niet de mogelijkheid om te kijken heeft volgend jaar september vast 
de kans om dit gebouw te gaan bekijken. 
 
Rond de kerk en de Vluchthaven was het deze zaterdag om nog twee andere 
redenen extra druk. De jeu de boule vereniging hield een landelijk toernooi. 
Familie Granneman, een oude bekende familie van wie de wortels in Lijnden 
liggen, had ons dorp en monumentendag uitgekozen voor hun jaarlijkse 
familiereünie. De talrijke familieleden grepen de mogelijkheid om hun oude 
”familiekerk” te bezichtigen, graven van overleden familieleden te bezoeken en 
uiteraard om bij te praten tijdens een kopje koffie in de Vluchthaven. 
 
In deze Boeselijn leest u een verslag van de familie Gijzenberg over het 
naderende sluiten van hun vers-boederij. Dit najaar kunt u voor de laatste keer 
zelf appels plukken in de boomgaard. Na 45 jaar komt er een eind aan wat een 
begrip voor Lijnden was.  
Lijnden heeft een rijke geschiedenis en voor veel mensen heeft ons dorp veel 
herinneringen uit een ver verleden. Momenteel lijkt er niet zoveel meer te 
gebeuren in ons dorp. Voorzieningen verdwijnen, clubs en verenigingen zijn 
naarstig opzoek naar leden. Wij hebben hierover vaker melding gedaan in de 
Boeselijn. De redactie merkt het aan de hoeveelheid kopij die we aan geleverd 
krijgen voor ons buurtblad.  
Graag zien wij een goed gevulde Boeselijn, vol met verslagen en nieuws uit ons 
dorp. Heeft u iets te melden, schroom niet en meld het ons. Wij gaan het komend 
clubjaar weer ons best doen om een lezenswaardige Boeselijn samen te stellen. 
Veel leesplezier met uw Boeselijn. 
 

De redactie     
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Jubileum van de boomgaard 
 
Op zaterdag 15 en zondag 16 augustus 2009 werd het jubileum van 45 jaar 
boomgaard bij de boerderij “Hazerswoude” aan de Hoofdweg gevierd. 
Ook het zelf plukken, waar ze 30 jaar geleden mee zijn begonnen, is een mijlpaal. 
 
De wimpel van de Haarlemmermeer hangt aan de vlaggenmast bij de weg en 
geeft aan dat hier iets te doen is. Als we het erf oprijden, om ongeveer half zes, 
worden we verwelkomd door Kees-Jaap en Zwanet. Zij vertellen de bezoekers, 
waar ze de auto mogen parkeren. 
Dit is alvast een voorproefje, want zo gaat het ook op de zaterdagen met de 
zelfpluk: er kunnen wel 150 auto’s geparkeerd worden. 
 
In de witte schuur achter de boerderij staan ronde tafels en stoelen klaar.  
Op tafel staat een maïstak in een vaas. We krijgen koffie of thee met zelf 
gebakken appeltaart en we mogen er nog een schepje abrikozengelei op doen; 
alles door Wil zelf gemaakt. 
Op een beschut plekje staat een abrikozen boom, die dit jaar veel vruchten heeft 
opgeleverd, waar heerlijke dingen van gemaakt kunnen worden. 
Dat is bijzonder, de boom geeft lang niet elk jaar vrucht. Dit jaar wel, want het 
voorjaar was zacht. Soms zit er wel 8 of 10 jaar tussen. Het is een boom die in 
warmere streken voorkomt. 
 
In de witte schuur staan grote appelkisten op z’n kant. Daarop hangen allemaal 
foto’s van ouders, grootouders, overgrootouders en de 
geslachtsregisters van de families Gijzenberg, Beem, Bos 
en Buitenhuis. 
Er hangt een tekening van de boerderij en schuren, hoe die 
er vroeger uit zagen en ingedeeld waren. 
Verder is er een tentoonstelling van allerhande spullen met 
of in de vorm van een appel, die Wil in de loop der jaren 
heeft verzameld: o.a. bestek, bekers, een schrijfblok met 
appel-omslag, kussens, bonbonschaaltje, zelfs een 
stropdas met in ’t midden een afgekloven appel. Schitterend 
om te zien. Geweldig zo’n verzameling. 
 
Op een gegeven moment gaat Leen op een huishoud-trapje 
staan om ons toe te spreken. 
We mogen een rondgang maken door de boomgaard. 
De teelt van appels is dit jaar voor het laatst, dus we 
kunnen de boomgaard nu nog zien in al zijn glorie, met een 
rijke oogst van vele soorten appels.  
Ook zijn er perenbomen die zijn geplant als een mooie 
windkering. 

De groep wordt in tweeën gesplitst. 
Leen, Cees en Ad (broers van Leen) 
nemen de mensen van de 1e  groep 
mee. 
Degene die achtergebleven zijn 
kunnen naar de patatkraam die op het 
erf staat en mochten daar de maag 
vullen met patat, kroket of een 
broodje met hamburger. Dat is een 
geweldig idee en nog lekker ook. 
 
Wij zijn bij de  2e rondgang. Cees 
vertelt over de pruimenbomen, de 
snijbonen (merk Piet  Vissers), het 

opbinden en het plukken ervan, wat de mensen zelf mogen doen. Veel 
buitenlandse mensen maken daar dankbaar gebruik van, net als bij de 
suikermaïs. Verder plukken ze ook zakken vol bietenblad. Er zijn niet veel 
plaatsen waar zoiets mogelijk is. 
 
Halverwege de rondgang komen we de groep van Leen tegen. Wij gaan met Leen 
mee om in de appelboomgaard te horen, hoe het door de jaren heen, allemaal 
gegaan is. Zo is het assortiment van appels in de loop der tijd aangepast om mee 
te kunnen met zijn tijd. Dat kon omdat de bomen na 12- tot 15 jaar werden 
gerooid, zodat nieuwe bomen met eventueel nieuwe soorten hun plaats innamen. 
 
Voor de bestuiving van de vruchten zijn hommels 
erg belangrijk. Vroeger stonden er bijenkorven in de 
boomgaard. Voor de bestuiving van de goudreinet 
staat er om de 9 bomen een summerred-boom. 
Er hangen prachtige appels aan de bomen. Alleen 
jammer dat ze eind mei wat hagelschade hebben 
opgelopen, wat je ook duidelijk kunt zien.  
De vroege soorten appels worden nu al door Leen 
zelf geplukt en zijn te koop in de boerderijwinkel. 
 
Weer terug bij de witte schuur, sluiten we deze 
zonnige dag af met een hapje en een drankje 
 
Wil en Leen, bedankt voor deze leuke, leerzame en 
gezellige dag. 
We wensen jullie en de familie nog vele goede en 
gezonde jaren toe en tot ziens. 
 
Ria Joustra 

.Onderweg bordjes met alle appelsoorten 
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Nieuws van de dorpsraad 
 
Nieuwe huurtarieven De Vluchthaven  
en Het Vluchthonk 
De huurverhoging die met ingang van 1 juli was 
ingegaan en i.v.m. de financiële situatie fors  te 
noemen was, hebben we gelukkig weer een stuk naar 
beneden kunnen aanpassen. Dat komt omdat de 
gemeente, na veel discussies, toch besloten heeft de dorpsraad van Lijnden voor 
2009 subsidie te geven. Die gemeentelijke bijdrage kunnen we inzetten voor 
lagere huurtarieven. 
De verenigingen zullen de gemeente dankbaar zijn. Het gemeentelijke 
subsidiebeleid gaat er wel van uit, dat de dorpsraad tegen kostprijs blijft verhuren, 
beslist niet lager. Als de verenigingen dat nog te hoog vinden kunnen zij zelf 
subsidie aanvragen. Dat kan de dorpsraad niet voor hen doen. 
De nieuwe tarievenlijst hangt voor iedereen ter inzage in De Vluchthaven. 
 
Inluiden kerkklok 
Het luiden van de kerkklok van de voormalige Franciscus van Sales kerk is weer 
teruggegeven aan ons dorp.  
Op 21 mei 2000 werd “Het Witte Kerkje” gesloten en dachten velen dat de 
kerkklok op die dag ook wel voor de laatste keer zijn welbekende klanken over 
ons dorp had uitgewaaierd. 
Maar de klok werd als onroerend goed mee verkocht met de kerk en zo hoefde 
men nog geen afscheid te nemen van de klok. Sterker nog, men hoopte dat deze 
culturele “bode” uit de historie van Lijnden zijn werk zou mogen blijven doen. 
Bij begrafenissen op het naastgelegen kerkhof, mocht van de eigenaar de klok 
geluid worden. Dat werd door de nabestaanden erg op prijs gesteld. 
Maar de eigenaar moest daar wel steeds voor lastig gevallen worden en op 
zaterdag was de toegang tot het gebouw helemaal moeilijk. 
 
De dorpsraad Lijnden heeft daarom via Wijkbudgetten van de gemeente 
Haarlemmermeer € 1.500,- ontvangen om het luiden, met afstandsbediening, 
elektrisch te kunnen gaan doen.  
Het restant werd aangevuld door het voormalige parochiebestuur. 
De klok kan de komende jaren dus weer zijn werk als boodschapper van droevige 
en vreugdevolle berichten blijven doen. 
 
Op zaterdag 12 september ging de klok om 13.00 uur van vreugde luiden, want 
toen werd het geluid van de klok door de beheerder van de kerk, de heer H. de 
Wijs, symbolisch teruggegeven aan de voorzitter van de dorpsraad Lijnden,  de 
heer Jos Weel. 
 
 

Op dat moment werd ook het door de heer Louis van Daalen geschreven 
klokkenlied gezongen. Velen waren tot op de tweede verdieping van de prachtig 
gerestaureerde kerk geklommen en ter ondersteuning zong het kerkkoor uit 
Badhoevedorp mee. Het was op die dag ook Open Monumentendag, dus 
iedereen was ook in de gelegenheid een kijkje te nemen in de voormalige kerk, 
die zijn deuren gastvrij open hield van 13.00 uur tot 16.00 uur. 
Ter informatie: De klok is niet uit 1860, toen de kerk 
in gebruik werd genomen, want die klok werd in 
1943 door de Duitsers geroofd. 
In 1950 werd door Petit en Fritsen een nieuwe klok 
gegoten voor ƒ 1.640,-  
De rijksvergoeding voor de gestolen klok bedroeg 
slechts ƒ 554,- . De rest werd geschonken en de 
klok draagt daarom ook de naam van de schenkster.  
Wijkbudgetten van de Haarlemmermeer wordt 
echter niet ingegraveerd in de afstandsbediening, 
maar zal vanaf zaterdag 12 september in het 
geheugen van de Lijndenaren gegrift staan. 
 
Met een klokjesbloemstuk en een wandklok werd de klok-
ceremonie extra aangekleed 
 
 
 
Wijkbudgetten Dorpsfeest 
Dorpsbewoners hebben gereageerd met voorstellen voor ons dorpsfeest, 
waarvoor we vanuit Wijkbudgetten geld hebben gekregen. Er werd bijvoorbeeld 
voorgesteld een boottocht te organiseren. Leuk, vooral voor de wat ouderen onder 
ons, maar het blijkt niet te voldoen aan de voorwaarden. Het moet een feest in en 
voor het dorp zijn. 
Daarom willen we in maart/april 2010 op een zaterdagmiddag/avond  een 
programma organiseren rondom De Vluchthaven, waarbij verenigingen en 
bedrijven zich kunnen presenteren. Wie weet kunnen de verenigingen op zo’n dag 
nog wat leden werven en kunnen de bedrijven zich bekender maken door ons te 
informeren over hun werkzaamheden. Neem hierover graag contact op met een 
van de leden van de dorpsraad, dan gunnen we u een mooie plaats op die dag. 
Ook zullen er dan speeltoestellen voor de kinderen zijn en mogelijk een 
entertainer, waarmee we ons graag een uurtje willen onderhouden. 
Elk voorstel van uw kant wordt op prijs gesteld, daarna hopen we een leuk 
programma samen te kunnen stellen.   
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Herinrichting Akerdijk 
De gemeente heeft besloten een groter deel van de Akerdijk als 30 km gebied in 
te richten. Het betreft het stuk van de T106 tot de grens met Badhoevedorp. 
Bewoners hadden het liever nog verder doorgetrokken gezien, maar daar is de 
gemeente niet toe bereid. Het is in ieder geval een eerste aanzet. De 
werkzaamheden gaan pas beginnen als het stuk bij Badhoevedorp is geëvalueerd 
en mogelijk is aangepast aan kritische wensen of opmerkingen. 

 
Contact met Peter de Graaf 
De vorige vergadering is Peter de Graaf, gebiedsmanager, bij ons langs geweest. 
Hij is onze tussenpersoon tussen de gemeente en ons dorp. De laatste jaren 
hebben we diverse onderwerpen bij hem aangedragen:  
 

• Bestemmingsplan Raasdorperweg met omleidingsweg.  
• Parkeerprobleem VOS – terrein. 
• Verkeerssituatie op de kruising Hoofdweg/Schipholweg. 
• Slechte toestand van het parkeerterrein bij De Vluchthaven. 

 
Bij elk onderwerp was het nodig de zaak te onderzoeken, metingen te verrichten 
of op te nemen in een begroting voor het volgende jaar. 
Maar telkens werd het op de lange baan geschoven, waren betrokken ambtenaren 
weer vertrokken naar een andere functie of was de zaak per ongeluk blijven liggen 
in een lade. 
 
We worden er moedeloos van, want er komt zo bijzonder weinig op gang. Het blijft 
nog klachten regenen en we vinden dat onze inzet nutteloos is geweest. 
Peter de Graaf geeft eerlijk toe, dat hij er ook geen vat op heeft en niet in staat is 
om beter te sturen.  
Jammer dat het gebiedsmanagement zichzelf zo diskwalificeert. 
 
Website 
Meer informatie treft u aan op de website: www.dorpsraadlijnden.nl 
 
 
 

*-*-*-*-* 
 
 
Bij de redactie kwam het bericht binnen dat de heer Cors Schrama op 23 
augustus is overleden. De heer Schrama woonde vroeger op Hoofdweg 86a. 
Hij is 88 jaar geworden en is begraven in Lijnden. 
 

 
 

http://www.dorpsraadlijnden.nl/�
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Geluidsoverlast. 
 
In Lijnden is geluidsoverlast een gegeven. In Zwanenburg ook. Het verdelen van 
die overlast is een andere zaak. Zwanenburg stelt zich in een mail op het 
standpunt dat zij genoeg  overlast hebben. Op dit verhaal volgde een opsomming 
van alle vluchten die via de Zwanenburgbaan en de Polderbaan gaan. Met dit 
verhaal probeert men nu al jaren de publieke opinie te beïnvloeden en met 
succes.  
 
Lijnden komt op basis van de oude geluidscontouren niet in aanmerking voor de 
3e tranche geluidsisolatie, terwijl wij weten dat de dagelijkse praktijk anders is. 
Sinds 2004 hebben wij kunnen constateren wat er gebeurt als Schiphol een 
rekenfoutje maakt. Nu er sprake is van het afschaffen van de handhavingpunten 
en er weer een soort verreken systeem dreigt te ontstaan, lijkt het nuttig om ons 
ook bij de partij aan te sluiten die destijds het Alderstafel-overleg verliet.  
U heeft in de lokale kranten kunnen lezen dat de platforms die toen besloten niet 
meer mee te praten, zich hebben verenigd in de BLRS (Bescherming Leefmilieu 
Regio Schiphol) en nu direct met de volksvertegenwoordigers overleggen. De 
BLRS onderschrijft dezelfde doelstellingen als de VGP, waar ook Lijnden deel van 
uitmaakt, maar heeft een afwijkend standpunt m.b.t. de handhavingpunten.  
De BLRS vindt echter wel weer de nodige slangen op haar pad, doordat de 
beloofde openheid tot nu toe uitbleef. Uitsluitend stukken die worden vrijgegeven 
(dus openbaar zijn) worden aan de BLRS doorgegeven. Dat wordt dus weer 
knokken.  
 
Een ander punt is de bewering dat Zwanenburg meer overlast te verduren heeft 
dan Lijnden en alleen al om die reden geen enkele inschikkelijkheid toont richting 
Lijnden. Dat de geluidsoverlast in Zwanenburg hoger ligt dan Lijnden is sowieso 
een fabeltje, wat zorgvuldig in stand wordt gehouden door de Zwanenburgers.  
De totale geluidsoverlast in Lijnden is al jaren hoger. De meetrapporten 
bevestigen dit ook.  
De reden van de hogere score is gelegen in de nabijheid van de A9 en het feit dat 
er bij Lijnden geen geluidswerende voorzieningen zijn geplaatst. Als het uitsluitend 
om vlieglawaai gaat dan zit Lijnden maar heel weinig onder het niveau van 
Zwanenburg.  
Reden voor ondergetekende om dit punt wat duidelijker benadrukken in de diverse 
media. Het Lijndens geluid moet wel blijvend gehoord worden richting LVNL, 
Schiphol en overheid. Als we niets doen bestaan we simpelweg niet en wordt er 
over ons – maar zonder ons – beslist. 
 
Wordt uiteraard vervolgd. 
 
Louis van Daalen 
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Weet u het nog ?? 
 
Mw Wil Gijzenberg vond deze foto in de oude doos. 
Het is een feest-optocht waar de kleutergym in Lijnden aan meedoet. 
 
Weet u wie op de 
foto staan, wie is 
de juf die naast de 
wagen  loopt, of 
bent u zelf lid van 
deze vereniging 
geweest?  
 
Als u het aan de 
redactie 
doorgeeft, komen 
we er graag in een 
volgende uitgave 
op terug. We zijn 
heel benieuwd. 
 

 
 

*-*-*-*-* 
 

LINDY HOP  
(Beginners en Gevorderden) 

 
Lindy Hop is een Swingdance voor twee ontstaan in de 30-er jaren en voorloper 
van de  Rock ‘n Roll en de Jive. Het wordt gedanst op Jazz/ Bigbandmuziek uit  
die tijd, maar we gebruiken ook moderne muziek zoals Adèle, Amy Winehouse, 
Room Eleven etc. Elementen van de Charleston, Swing en Tap staan garant voor 
veel dansplezier!! 
De docenten zijn Marcel en Kitty Bouwman die meer dan twintig jaar dans- en  
leservaring  hebben in Rock ‘n Roll en Lindy Hop en hebben gedanst in een  
showteam.   
De lessen vinden plaats op de donderdagavond van 19.30 uur tot 20.30 uur voor 
beginners. Bij voldoende aanmeldingen starten wij op 23 september. 
 
Kosten: 50 euro p.p voor 8 lessen. 
Geef je nu op: E-mail: nikima@telfort.nl   Tel (na 18.00 uur): 023 525 5514 
 

 

mailto:nikima@telfort.nl�
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Hoe gaat het met de geitjes…. 
 
Als reactie op het artikel in de Boeselijn van april over de geitwei kregen we bij de 
redactie vragen over het wel en wee van de geitjes. 
De heer W. Gabes, één van de beheerders vertelt het volgende: 
 
Tussen 31/3/2009 en 30/4/2009 zijn er in de geitenwei zes geitjes geboren en 
drie bokjes; vier tweelingen en een eenling. 
Eén bokje had ernstige aangeboren afwijkingen en had daardoor regel-
matig hevige pijn wat te merken was aan het aanhoudende klagelijke gejammer 
De veearts heeft dit bokje eind april in laten slapen; het kon niet anders. Er waren 
toen dus nog acht jonge beesten over. 
  
De geitenwei was na deze geboorten natuurlijk een tijdlang overbevolkt. 
We hebben daarom eind juli een keuze gemaakt welke geiten we zouden houden 
en welke niet. 
Dat is altijd een moeilijke zaak. Bokjes moeten uiteraard sowieso weg want anders 
krijg je een continue explosieve groei van geiten/bokken. 
De geitenwei heeft een dusdanige grootte dat acht geiten het beste aantal is. De 
rest wordt afgevoerd. 
  
We hebben nu dus acht geiten in de wei: vijf volwassen geiten die in het najaar 
gedekt kunnen worden en drie eerstejaars geitjes die in de periode dat de bok 
komt, uit logeren gaan. 
Waarschijnlijk hebben we dan april 2010 er weer tien jonge beestjes bij. 
Na een paar maanden gaan we dan weer een selectie maken. Enz. enz. enz. 
  
Met het Hoogheemraadschap Rijnland zijn we nog steeds niet tot overeen-
stemming gekomen. 
Februari 2009 heeft burgemeester Weterings een brief naar de dijkgraaf gestuurd 
met het verzoek de geitenwei tegemoet te komen omtrent de jaarlijkse vergoeding 
voor het landje. De gemeente liet daarbij weten dat ze het voortbestaan van de 
geitenwei in Lijnden van groot belang acht. Enige tijd daarna heeft de dijkgraaf 
laten weten dat tegemoetkomen niet mogelijk was. Het Hoogheemraadschap 
vond dat het dan om een soort subsidie ging en dat was nou typisch een taak van 
de Gemeente Haarlemmermeer en niet van het Hoogheemraadschap. 
De vrijwilligers hebben de inzet van de gemeente/burgemeester natuurlijk enorm 
gewaardeerd. 
  
Voor wat betreft de argumenten van de dijkgraaf, vinden de vrijwilligers van de wei 
dat die niet deugen. 
 
 
 

In het pachtcontact dat aldoor voor een periode van zes jaar werd afgesloten staat 
namelijk duidelijk dat het opzeggen van de pacht drie maanden voor het 
verstrijken van de periode moet plaatsvinden. 
Het Hoogheemraadschap heeft zich daar niet aan gehouden. Ongeveer een jaar 
na het verstrijken van de periode(!) bereikte ons pas een brief met daarin de 
mededeling dat we voortaan konden huren. Natuurlijk was de vergoeding hoger 
en de voorwaarden ongunstiger. We hebben dat niet geaccepteerd, dat is bekend. 
De door ons zelfstandig overgemaakte pacht is door het Hoogheemraadschap 
enige maanden na onze betaling teruggestort. 
 
Wij zijn van mening dat we aan onze verplichtingen hebben voldaan. Het 
Hoogheemraadschap kan nooit beweren en/of hard maken dat we nalatig zijn 
geweest. 
Hoe het verder gaat, weten we niet. Wij vinden dat we na talloze brieven met 
uitleg het uiterste hebben gedaan. Geld voor een advocaat hebben we niet. We 
wachten maar af. 
‘Wie gaat rechten om een koe, legt er een koe op toe’, is een oud Hollands 
spreekwoord. 
  
Van de Gemeente Haarlemmermeer hebben we weer subsidie ontvangen 
(Wijkbudgetten). Een bedrag van € 500. We hebben reeds € 400 ontvangen, de 
resterende € 100 krijgen we als we voor 1 november betaalbewijzen kunnen 
overleggen waaruit blijkt dat we € 500 hebben uitgegeven. Dat komt wel goed. 
  
Inmiddels heeft de schrikdraadinstallatie het begeven. Reparatie van het meer dan 
25 jaar oude voedingskastje hebben we maar niet meer gedaan, dat was niet 
verstandig.  
We hebben een nieuwe installatie gekocht en inmiddels geïnstalleerd. De 
installatie werkt echter nog niet. Hoe dat komt, weten we nog niet zeker. 
Het kan zijn dat er ergens een kortsluiting in het circuit zit. We konden na twee 
dagen zoeken echter niks vinden. De leverancier van de installatie denkt dat het 
om de aardpennen gaat die in de grond geslagen zijn. De nieuwe installatie heeft 
diepere pennen nodig, zeker twee meter de grond in, liefst tot in het grondwater. 
Die diepere pennen gaan we de komende tijd aanbrengen. Daarna zien we wel 
verder. 
  
Verder hebben we een aanvraag ingediend om de geiten te laten inenten tegen Q-
koorts. Dat moest gebeuren bij een afdeling van het ministerie van landbouw enz, 
gevestigd in Deventer. Na de aanvraag hebben we niets meer gehoord maar we 
nemen aan dat de vaccinatie doorgaat. Dat zal dan in oktober plaatsvinden. 
 
Namens de geitenwei 
W. Gabes 
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Genesius 
 
HOTEL OP STELTEN  
 
Voor onze voorstellingen op 21 en 28 nov. a.s. kunt u kaarten reserveren bij Jan 
Baars (020 659 7360) of Ben Sulmann (020 497 5990) of via onze website 
www.toneelgenesius.nl . 
 
Ik heb u in de vorige Boes al verteld waar het stuk over gaat, maar toch ga ik even 
voor een korte opfrisser (tenslotte was de vorige Boes alweer een hele tijd 
geleden). 
 
Johan maakt met zijn vrouw Cor een frisse doorstart in een hotel (denkt hij). 
Hij heeft regelmatig een scheve schaats gereden en belooft vanaf nu trouw te 
zullen zijn. 
 
Bij aankomst blijkt er een dubbele boeking van de hotelkamer te zijn. 
Daar komen ze niet direct achter bij het inchecken maar pas later wanneer 
Corretje lekker in d`r badje bubbelt en Johan zich ontspant in hun suite. 
 
Mirjam, die ook deze suite heeft geboekt, verwacht haar vriend (baas) in dit hotel. 
Maar in plaats daarvan komt (als grote verassing ) NIET de vriend, maar diens 
vrouw even gezellig een babbeltje maken. . . .. oeps. 
 
Terwijl Johan zich in het nauw gedreven voelt door deze 2 schone dames en de 
adem van zijn lieftallige Corretje al in zijn nek voelt, gebeurt dàt natuurlijk wat in 
een klucht moet gebeuren . . .. . . . Corretje is losgeweekt uit bad en onderweg 
naar de suite . . . . . .. . . . 
Dàt belooft wat !!! 
 
Komt u onze Johan redden op 21 of 28 nov a.s. ?? 
 
Graag tot dan ! 
 
 
Vriendelijke groet, 
Namens alle leden van Genesius, 
Monique Milatz 
 
 
 
 
 

 
 

http://www.toneelgenesius.nl/�
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   jamsessies 
 
Lieve muziekvrienden, 
  
Wat waren we trots en enthousiast, toen we, na eerst 4 jaar met veel plezier bij 
café Burgers aan de dijk te hebben gespeeld, in februari 2000 met onze eerste 
jamsessie begonnen in de kleine Blomzaal van de Vluchthaven... 
 
Ietwat onwennig en onzeker of er wel publiek en muzikanten zouden komen, 
gingen we van start.  
Naarmate de avond vorderde, verdween onze onzekerheid als sneeuw voor de 
zon, en aan het einde riepen we zelfs ietwat overmoedig: ’Oóit krijgen we de grote 
zaal vol’! Dat dit sneller zou gebeuren dan we dachten, hadden we natuurlijk nooit 
van tevoren kunnen weten... Nu, bijna 10 jaar later kunnen we gerust stellen dat 
onze jamsessie een groot succes is gebleken, en publiek en muzikanten van 
heinde en verre aantrekt om er een gezellige avond van te maken! 
Dat wij dit al jaren op vrijwillige basis doen, geeft ons een extra goed gevoel, 
mensen een avond blij maken is nou eenmaal een beloning die niet in geld is uit te 
drukken... 
 
Helaas hebben we een conflict gekregen met de dorpsraad Lijnden over de huur 
van de Vluchthaven. Dit probleem lijkt onoplosbaar. 
 
Wij zijn dan ook tot de conclusie gekomen dat de wegen van de Vluchthaven en 
die van onze Jamsessies vanaf heden zullen scheiden. Wij betreuren het ten 
zeerste dit slechte nieuws op deze wijze kenbaar te moeten maken, maar wij zien 
op dit moment geen andere oplossing. Afgelopen maand was dus de laatste 
jamsessie in de Vluchthaven. Wij hopen dat we in de nabije toekomst een andere 
locatie kunnen vinden, echter dit is tot op heden nog niet gelukt. Als iemand ons 
aan een nieuwe locatie in de omgeving kan helpen, dan horen we dat graag.  
Dat de Jamsessies ooit weer terug zullen komen is een ding dat zeker is, net zo 
zeker als onze voorspelling in 2000 dat we ooit de grote zaal zouden vullen. We 
houden jullie op de hoogte, en we willen jullie héél hartelijk bedanken voor jullie 
trouwe komst, muzikanten én publiek, jullie waren al die jaren onze drijfveer om 
deze avonden tot een ongelofelijk succes te maken, 
 
Dank jullie wel! 
 
Petra, Theo, Jeroen, Martijn en Gino 
tjpool@quicknet.nl 
 
 
 

 

 



                                ______________________ _________________________ 
 

PETANQUE LIJNDEN 
 
KOOLTOERNOOI  
 
Zaterdag 12 september werd het jaarlijks terugkerend Doublette-toernooi, 
genoemd naar de hoofdsponsor “KOOL Branstofhandel uit Lijnden”, gespeeld. 
 
Vanaf 10 uur kwam het ene na het andere team zich melden.  
Zij kwamen uit de gehele regio en er was zelfs een team uit Den Helder.  
Om 10.30 uur, precies op de geplande tijd, ging het toernooi met 32 teams 
van start. 
 
De gehele dag door werd er, met voor Boulen een heerlijk weertje, fanatiek 
maar ook sportief gespeeld. 
Even voor vijf uur hadden alle deelnemers hun vijf partijen gespeeld 
en kon voor de wedstrijdleiding het plussen en minnen beginnen. 
De uiteindelijke winnaars, met vijf gewonnen partijen, waren Ryan Koebeer 
met Björn Spanjer. Op de voet gevolgd door Junior de Jong met Mimi Thang. 
Zij mochten als eerste hun prijs uitzoeken van de goed gevulde prijzentafel. 
 
Naast dit toernooi en ook het Badhoevebouw-toernooi in april, wat hoogtepunten 
zijn voor onze vereniging, wordt er elke dinsdag- en donderdagavond en ook op 
zaterdagmiddag, op ons gezellige terrein achter het Dorpshuis door onze 
leden onderling partijen gespeeld. 
 
Als Lijndense vereniging vinden we het nog steeds jammer dat er onder de 
inwoners van Lijnden zo weinig belangstelling bestaat voor deze fijne sport 
die door iedereen gespeeld kan worden. 
Nogmaals komt u gerust eens langs op een van onze speeldagen. 
Ook bij slecht weer is dit mogelijk, daar we beschikken over een binnenhal  
met tien banen. 
 
 
Jos Hertogh 
secretaris Petanque Lijnden 
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JUBILEUM 
van een Lijndense  BOOMGAARD & van  ZELFPLUK APPELS 

 
Al tientallen jaren bestaat de boomgaard en is het in het voorjaar één  feest van 
bloesem en als de herfst nadert zijn er blozende appels aan de bomen te 
bewonderen. 
 
In 1964 zijn de allereerste appelbomen geplant. Meerdere keren zijn de bomen na 
ongeveer 15 jaar gerooid en kwamen er weer jonge bomen voor in de plaats. 
 
In 1980 is er gestart met het organiseren van een aantal zaterdagen in september 
en oktober, waarop mensen zelf appels konden komen plukken. 
 

45 JAAR BOOMGAARD   en   30 JAAR ZELFPLUK 
 
was voor ons een mijlpaal die we niet zomaar voorbij wilden laten gaan. 
 
In het weekend van 15 en 16 augustus zijn veel familieleden, buren, kennissen, 
medewerkers en collega fruittelers op bezoek geweest. 
Er werd heerlijk bijgepraat, zowel binnen in de schuur als buiten. Het weer was 
fantastisch. 
 
Jong en oud heeft genoten van de rondleidingen door de boomgaard en langs de  
speksnijbonen en de suikermaïs. Leen gaf uitleg over de seksval en Kees over 
“blote” maïs en “bedekte” maïs. 
 
Bij de foto-expositie stonden sommige familieleden voor het eerst oog in oog met 
hun grootouders of overgrootouders. 
Bij de boomgaardfoto’s was te zien hoe de onweersbui van 25/26 mei - met hagel- 
flinke schade heeft toegebracht aan de kleine appeltjes. 
 
Het jubileumweekend vloog om en het is geweldig om daar op terug te kunnen 
kijken. 
 
TOT SLOT: 
Na zoveel jaren fruitteelt hebben wij besloten dat 2009 het laatste jaar wordt van 
de boomgaard. 
 
Wilt u de almaar roder wordende appels bewonderen, dan bent u welkom in de 
boomgaard op onze plukzaterdagen : 12, 19 en 26 september en 3, 10 en 17 
oktober (van 8.30-16.00)   De boomgaard is dan vrij toegankelijk !! 
 
Met groeten van Leen en Wil Gijzenberg 

 
 

 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Oud doet wijs 
 
Na vier maanden rust zijn we weer aan het kaarten geslagen. 
Gebruind na een mooie zomer en blij elkaar weer te ontmoeten. 
We hebben het vorig jaar geprobeerd om ook in de zomermaanden op beperkte 
schaal door te kaarten, maar dat was geen succes. Dat is dus weer afgeblazen. 
 
We hebben inmiddels al weer twee maanden gekaart en ik mag wel zeggen 
gezellig gekaart, en daar gaat het in wezen ook om. 
Weliswaar is het niet heel massaal met zes tafels. Dat heeft te maken met leden 
die met medische klachten te maken hebben. 
Het is uiteindelijk een bejaardensoos en dat brengt met zich mee dat de kwaaltjes 
eerder komen dan gaan. 
 
Positief is dat er inmiddels een paar nieuwe leden zijn bijgekomen. Hartelijk 
welkom en ik hoop dat zij zich thuis mogen voelen in de club. En er kunnen best 
nog wat nieuwe leden bij. 
Niet alleen bij het klaverjassen, ook aan de jokertafel zien we graag wat nieuwe 
gezichten. 
 
De nieuwe competitie is nog maar twee weken oud, dus daar is nog weinig over te 
zeggen, maar er wordt hard gewerkt om in de prijzen te kunnen vallen. 
 
Niet alleen worden de prijswinnaars en –winnaressen gehuldigd, ook zij die 80, 85 
of 90 jaar worden krijgen een attentie aangeboden. En… ik heb horen zeggen dat 
er binnenkort 60-jarige bruidsparen onder de gelederen zijn. Leuk om lid te zijn 
van zo’n clubje. Zoals eerder vermeld: Nieuwe leden zijn van harte welkom. Hoe 
meer zielen, hoe meer vreugd… en de koffie bij binnenkomst is gratis. 
 
Frans van der Putte 

 
 
 

*-*-*-*-* 
 
 
 
Helaas gaat het mw Lievaart niet zo goed. 
Zij is tijdelijk, in eerste instantie voor 6 weken, verhuisd naar de Meerwende in 
Badhoevedorp. Wij wensen haar daar een goede tijd. 
 

 
 
 



_______________________ ________________________                       ______________________ _________________________ 
 

Weet u het nog ?? 
 
Mw Wil Gijzenberg vond deze foto in de oude doos. 
Het is een feest-optocht waar de kleutergym in Lijnden aan meedoet. 
 
Weet u wie op de 
foto staan, wie is 
de juf die naast de 
wagen  loopt, of 
bent u zelf lid van 
deze vereniging 
geweest?  
 
Als u het aan de 
redactie 
doorgeeft, komen 
we er graag in een 
volgende uitgave 
op terug. We zijn 
heel benieuwd. 
 

 
 

*-*-*-*-* 
 

LINDY HOP  
(Beginners en Gevorderden) 

 
Lindy Hop is een Swingdance voor twee ontstaan in de 30-er jaren en voorloper 
van de  Rock ‘n Roll en de Jive. Het wordt gedanst op Jazz/ Bigbandmuziek uit  
die tijd, maar we gebruiken ook moderne muziek zoals Adèle, Amy Winehouse, 
Room Eleven etc. Elementen van de Charleston, Swing en Tap staan garant voor 
veel dansplezier!! 
De docenten zijn Marcel en Kitty Bouwman die meer dan twintig jaar dans- en  
leservaring  hebben in Rock ‘n Roll en Lindy Hop en hebben gedanst in een  
showteam.   
De lessen vinden plaats op de donderdagavond van 19.30 uur tot 20.30 uur voor 
beginners. Bij voldoende aanmeldingen starten wij op 23 september. 
 
Kosten: 50 euro p.p voor 8 lessen. 
Geef je nu op: E-mail: nikima@telfort.nl   Tel (na 18.00 uur): 023 525 5514 
 

 

mailto:nikima@telfort.nl�
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Sportvereniging V.O.S. 
Afdeling klaverjassen 

 
 
 
 
Beste klaverjassers, 
 
Het is weer zover, het nieuwe klaverjasseizoen is 
weer begonnen bij de vereniging V.O.S. 

 
Wanneer bij u de Boeselijn weer op de deurmat valt, hebben wij er alweer twee of 
drie maandagavonden op zitten. 
Wij zouden het erg leuk vinden als er ook wat Lijndenaren naar ons clubhuis 
komen om eens een kaartje te komen leggen. 
 
In de loop van die jaren dat de vereniging al bestaat zijn er vast nieuwe bewoners 
in Lijnden komen wonen.  
Die weten niet dat wij volgend jaar 1 juni 2010 jawel, 50 jaar bestaan!  
 
En nog steeds zijn we een bloeiende vereniging, waar ook de klaverjas al 35 jaar 
elke maandagavond deel van uitmaakt. 
Wij beginnen om 20.00 uur en het is rond 22.30 uur afgelopen. 
 
U bent van harte welkom om eens een keertje te komen kijken, wie weet vindt u 
het gezellig in ons verbouwde clubhuis. 
Als u nog vragen heeft na het lezen van dit stukje, kunt u mij altijd bellen. 
 
Ria Hoohenkerk 
020-4976006 of 
06-12384079 
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wij feliciteren 
 
Aan de Hoofdweg op nummer 45 hangen sinds zondag vrolijke blauwe slingers 
opgehangen door kersverse papa Rudy dolblij, want mama Esther kwam thuis 

met        Mika Wilhelmus Roelof. 
Hij is geboren op 10 september ’s middags om zeven over vier 

en weegt 3625 gram verdeelt over 52 cm. 
 

*-*-*-* 
 
Aan de andere kant van de Hoofdweg op nummer 52 hangt ook een slinger en 
wel met de tekst HOERA een MEISJE !! 
 

Daar is op 7 september     Dersu Isin   geboren. 

Zij is het dochtertje van Mustafa en Ozlem Turkmen. 
 

*-*-*-* 
 
Dinsdag 15 september was het feest op Hoofdweg 134, de voormalige school 1. 
Daar was het grote feest ter gelegenheid van het huwelijk van 

Tanja en Danny Hoogenboom 
 

Alle betrokkenen Van Harte Gefeliciteerd!!! 
 
 

Het zal je maar gebeuren: 
ben je net klaar met en trots 
op de aanleg van een mooi 
grasveldje in de voortuin, 
kom je thuis van je werk, 
ontdek je molshopen! 
 

Groot was de schrik, maar 
gelukkig stak er een 
vlaggetje uit een van de 
hoopjes met de tekst: 
 “Wie is de mol?”.  
Beetje grote mol, en een 
hoop plezier…. 
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